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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de berichten over sterfte door medicijnen (ingezonden 
6 juni 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten «Jaarlijks honderden doden door medicijnen 
bij dementie» en «Inspectie: Wij krijgen nauwelijks meldingen van sterfte»?1 

Vraag 2
Denkt u dat de schatting van dit enorme aantal slachtoffers, gebaseerd op 
Brits onderzoek, een juiste zou kunnen zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Zo ja, zou het gebruik van antipsychotica bij dementie met onmiddellijke 
ingang gestopt moet worden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat goede verzorging en bejegening betere manieren zijn 
om onrust en agressie tegen te gaan dan het toedienen van schadelijke en 
levensgevaarlijke medicijnen? 

Vraag 5
Deelt u de uitkomsten van het onderzoek van Trouw en Medisch Contact 
waaruit is gebleken dat de bestaande behandelrichtlijn, volgens welke een 
psychosociale aanpak de eerste keus-behandeling dient te zijn, niet gevolgd 
wordt? Klopt dit? Zo ja, wat gaat u doen om te waarborgen dat de richtlijn 
gevolgd wordt? 

Vraag 6
Bent u ervan op de hoogte dat de IGZ zegt nauwelijks meldingen van sterfte 
te ontvangen, en geen specifiek onderzoek naar dit medicijngebruik te doen? 
Zo ja, hoe is dit mogelijk? 

1 Trouw, 1 juni 2011.
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Vraag 7
Wilt u de IGZ onmiddellijk onderzoek laten doen naar de omvang van het 
huidige gebruik van antipsychotica bij dementerenden en naar het naleven 
van de behandelrichtlijn?
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